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Nasui: Cred ca trebuie reformate masiv companiile de stat

Companiile de stat trebuie reformate masiv si trebuie pusi în functii  doar acei oameni cu care sa se faca

reforma, a declarat, joi seara, la  Antena 3, ministrul Economiei, Antreprenoriatului si Turismului, Claudiu

Nasui.

"Eu nu stiu sa fi fost o sarcina de serviciu în 2016, ca demnitarii sa  fie prezenti în consiliile de administratie. Ştiu

demnitari care nu au  fost prezenti în niciun Consiliu de Administratie. Inclusiv eu am fost  consilier si nu am fost

prezent în niciun Consiliu de Administratie.  Catalin Drula, la fel, Cristian Ghinea, de asemenea, ministru în 

Guvernul Ciolos. Cred ca trebuie reformate masiv companiile (de stat,  n.r.) si atunci când reformezi companiile ai

nevoie sa-ti pui oameni,  deci practic va exista si pentru Ministerul Economiei un proces de  selectie ca sa punem

oameni cu care chiar sa facem reforma în acele  companii", a spus Nasui.

Demnitarul a mentionat ca, la nivelul USR Plus, exista o baza de date cu  CV-uri ale oamenilor din partid, dar si

din afara acestuia, din care  pot fi alesi în functie de competente pentru ocuparea unor functii.

"Noi, la USR Plus, am organizat un foarte mare call de CV-uri. Practic,  oamenii îsi pot trimite CV-urile si avem o

baza de date cu oameni si din  partid si din afara partidului din care sa putem alege pe baza de  competente atunci

când avem nevoie sa putem sa alegem de acolo. În  niciun caz nu trebuie sa fie o sarcina de serviciu si nici nu stiu

sa fi  fost o sarcina de serviciu în 2016, pentru ca sunt mai multe exemple  notabile", a explicat Claudiu Nasui.
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